
BESPREEKNOTITIE VERKEERSOVERLAST ZEVENHUIZERLAAN

Aan: Commissie Openbare Ruimte Datum: 16 oktober 2020

We zijn blij dat bovenstaand onderwerp op de agenda van de Commissie Openbare Ruimte van 21 
oktober aanstaande geagendeerd staat. 

Wat is de situatie?

Na een periode van grote drukte in onze mooie straat als gevolg van bouw van de tunnel bij de 
Vennewatersweg is het aantal verkeersbewegingen afgenomen. Ondanks dat we hier heel blij mee 
zijn, merken we dat de verkeersituatie in de Zevenhuizerlaan gevaarlijk blijft. Automobilisten 
overschrijden veelvuldig de maximum snelheid van 30 kilometer per uur doordat de huidige 
inrichting hiertoe uitnodigt. Er rijdt ook nog veel vrachtverkeer (te snel) door de straat terwijl dit 
verboden is. Gecombineerd met veel fietsverkeer, het niet hebben van een trottoir aan de zuid zijde 
en overstekende kinderen (o.a. ter hoogte van Breedelaan) en zorgt dit voor een gevaarlijke 
verkeerssituatie. 

Wat hebben we al gedaan?

- Na meerdere klachten bij de gemeente, hebben we juni 2020 vanuit de brief een gezamelijke 
brief aan de burgemeester en wethouder gestuurd. Deze brief is door velen ondertekend en is 
ook toegevoegd aan de agenda van de Cie OR. Ondanks een korte reactie hierop van het Team 
Verkeer heeft dit niet geleid tot actie vanuit de gemeente.

- Op zaterdag 26 september hebben we een ludieke buurtactie opgezet. Met versieringen en 
kinderen met een lasergun hebben we de automobilisten bewust gemaakt van de 
snelheidslimiet. Een aanwezig politieagent heeft met officiële snelheidsmetingen meerdere 
automobilisten op hun snelheids-overschrijding gewezen. 

- De buurtactie heeft veel aandacht gekregen van lokale politici en belanghebbenden, waar we 
heel blij mee zijn. Ook wethouder Obdam is op deze dag aanwezig geweest en heeft zelf kunnen 
constateren dat de huidige inrichting van de straat aanleiding geeft om te hard te rijden. 
Daarnaast heeft de actie ook de aandacht van de lokale media getrokken!

- Recent is een tijdelijke mobiele meetlus geplaatst. Uit de verkeerstellingen is gebleken dat op 
een gemiddelde werkdag 56% van de automobilisten te hard rijdt. 6% rijdt fors te hard (meer 
dan 40 km/u) en 0,5% rijdt zelfs harder dan 50 km/u. 

Boodschap Zevenhuizerlaan aan de Commissie OR:

- We zouden het fijn vinden als de Commissie ons kan helpen met het verkeersveilig maken van 
onze straat. Er is al gezegd dat er BOAs ingezet gaan worden om vrachtverkeer te controleren; 
daar zijn we blij mee. We zouden ook graag zien dat er prioriteit aan de herinrichting van de 
straat wordt gegeven waarbij hopelijk de procedure alvast gestart kan worden. We zouden hier 
graag bij betrokken zijn en inspraak hebben. Daarnaast zouden we graag zien dat er tijdelijke 
maatregelen worden ingevoerd voor het verminderen van de snelheid en specifiek voor de 
situatie bij de kruising met de Breedelaan (i.v.m. veel overstekende kinderen).

Tenslotte:

- We hebben van de politie begrepen dat handhaving van de maximum snelheid in een 30 
kilometer zone niet is toegestaan, aangezien deze straten zodanig ingericht moeten worden dat 
overschrijding van de maximum snelheid voorkomen wordt. In die zin lijkt ons dat de gemeente 
aan zet is!

We lichten deze bespreeknotitie graag toe in de Commissie OR. 

Namens de bewoners van de Zevenhuizerlaan, 

Monique Montenarie, Dick Mol, Martin Borgmann, Thirza Postma en Gert Jan van Soest


